



Protokoll styremøte

Tid: 5. juni kl 19.30-21.30
Sted: Klubbhuset

Innkalt: Terje W. Jacobsen (nestleder)
Roger Wiik (arrangement)
Erik Ernes (idrett)
Kjersti Larsen (økonomi) MELDT FRAFALL
Victoria Johansen (infrastruktur) MELDT FRAFALL
Kåre Arthur Trobe (markeds) MELDT FRAFALL
Jon Willy Rydningen (styremedlem vara, ansv materiell) FRAFALL
Annika Eliassen (styremedlem vara, infrastruktur) FRAFALL
Hannah Johannessen (ungdomsrepresentant)
Norah Arnesen (ungdomsrepresentant)
Anne-Britt Tollefsen (leder)

Invitert uten møteforventing:

Morten Henriksen (medhjelper arrangement)
Tore Enga (medhjelper markeds)
Petter Holm (medhjelper økonomi)

IDRETT

Sak 1	Trening	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none">Treningsgrupper status Friidrettsskolen – fungerer fra, trenerne bedre, jevne grupper, fungert ok med parken, siste trening 19. juni Gr ½ - veldig bra, stort aldersspenn, bør ha en plan for 13+, 4 trenere, hvordan øke svarprosent i spond. For mange stevner i spond, fortsette som nå ut sesongen, fra neste sesong sette opp satsingsstevner. Gruppe 3 – flere utøvere på trening, stor variasjon og oppmøte Sprint - okOppmenn alle grupper okMarkedsføre oss mer: Turist i egen by, Tinestafett, NM – hva gjør vi nå etter arrangementene?<ul style="list-style-type: none">- Ta kontakt med allidretten Våler?- Turist i egen by 2024- Idrettsdag høst 2023- Kampanjer ved skolestart på egne facebooksider, hjemmeside, instagram, det skjer i Moss, frivlighetssiden.Ønske om å opprette en løpegruppe for ungdom<ul style="list-style-type: none">- Ta kontakt med Åsmund og Marius, få til noe samarbeid på tirsdager?Plan for treninger i juni - OKTreneravtaler: Klare for underskrift<ul style="list-style-type: none">- Mangler noen underskrifter, sender de klare til KjerstiTrenerforventinger: Ren utøver, trenerattest, trygg på trening, politiattest<ul style="list-style-type: none">- De fleste ok, purrer de som mangler		EE, TJ, HJ ABT ABT,TJ EE ABT ABT



	<ul style="list-style-type: none"> • Uttak Landslag <ul style="list-style-type: none"> - Melvin Tollefsen tatt ut på Nordisk mangekamp i Borås 10-11. juni • Treningsprosjekter – stav, høyde <ul style="list-style-type: none"> - Stav fortsetter for en utøver i Bærum - Høydeengasjement med Simon H avsluttes, og ser an behov når høsten kommer. 		
--	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--	--

ARRANGEMENT

Sak 2	Egne stevner og arrangementer	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Oppsummere arrangement vår 2023: <ul style="list-style-type: none"> -22.04 Dugnad Melløs før NM Godt oppmøte og god jobb som ble fjort -24.04 Foreldremøte friidrettsskolen, gruppe 1-2 Dårlig oppmøte, regn og dårlig vær, men 3 nye oppmenn friidrettsskolen. -28-30.04 Treningssamling Grimstad Vellykket, sammen med 50 fra Østfold -03.05 Treningsstevne Bra med utøvere, tekniske øvelser ok, litt trøbbel med tidtaking. -06.05 Turist i egen by Bra med barn, ikke rekruttering -09.05 Tinstafetten Bra arrangement, ikke rekruttering -10.05 Craftkarusellen Bra gjennomført arrangement -19.05 Rigge til NM Mange i aksjon og mange på møte -20-21.05 NM/UM mangekamp Vellykket arrangement, og NM-komiteen har mottatt mye gode tilbakemeldinger, teknisk veldig bra. • 15.06 Fellestur til Bislett games 88 utøvere/foreldre/søsken • 23-25.06 Veidekkelekene 18 utøvere, totalt 26 påmeldt. • Bør vi ha en kveld med litt sosialt før sommeren. Kveldsmat 12. juni for gruppe 1 og oppover, ca 25 møtte. • 26-30.06 Sommerfriidrettsskole • Mesterskap NM, Junior-NM, UM Sende ut frister for krav ok • 02.09 Aktivitetsdag Mossehallen, Moss idrettsråd • Høstfriidrettsskole, høsten 2023 før skoleoppstart? Ikke aktuelt i 2023. • Opplæring ny arr.ansvarlig <ul style="list-style-type: none"> - Avtaler tid 		AB



ØKONOMI

Sak 3	Økonomisk oversikt	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Kjersti orienterer om status regnskap Tilsendt en oversikt i forkant • Status saken vedr kasthallen – opp i kommunen i juni • Status salg av stadionnavn og reklameplass på stadion – Ikke noe nytt • Prinsipper i egenandeler tr. Prosjekter, egenandel/støtte fremtidige tr.leirer. – Må få til dugnadsarbeid og/eller sponsorer • Kioskløsning via Buypass? 		

Sak 4	Søknader og rapportering	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Søknad Amedia- innvilget, AB skriver rapport, Terje bestiller utstyr til friidrettsskolen Rapport er sendt 		ABT TJ ABT

MARKED

Sak 5	Sponsoravtaler og inntektskilder	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Ønske om å utvide antall sponsorer • Følge opp nåværende avtaler og følge opp NM sponsorer i etterkant av NM. • Cashback i spond, grasrotandelen mm. • Foreldre som har bedrifter?? Spørre i SPond høst 23 		KAT, EE, TJ, RW

INFRASTRUKTUR

Sak 6	Materiell	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Nytt låsesystem – nøkkelbrikker deles ut fortløpende, leser dør mangler. Blir også brikke på dør innvendig • Mange nye innkjøp og oppgraderinger • Flytting av kameratstolpe • Utbedring av speakeranlegg ok • Kabling til sekretariat/ internetttilgang – jobber med løsninger • Ønske om lys på Melløs vinterstid – Undersøke med Moss Kommune • Resprøyting av Melløs i juni – Arbeidet er i gang, men forsinket. 		ABT ABT

Sak 7	Klubbhus og klubbtoy	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none"> • Klubbtoy er kommet, salgsdager legges ut • Innkjøp og rutiner rundt behov • Danne en sosialkomite som setter opp et forslag til sosiale aktiviteter på klubbhuset • Vasking – avtaler ok • 		VJ VJ



ADMINISTRATIVT

Sak 8	Møteplan	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none">• Sette opp møter fremover• Årshjul		

Sak 9	Handlingsplan	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none">• Hvis tid, se på handlingsplanen		

Sak 10	Diverse	Vedlegg	Oppfølging
	<ul style="list-style-type: none">• Hvordan jobber vi, og hvordan har vi ønske om å fortsette å jobbe.• Hvilke mål ønsker vi å sette oss?• Paraidrett• PC support<ul style="list-style-type: none">- Uaktuelt, tar kontakt ved behov• Søknad innendørstider ok, samme som tidligere• Kommunikasjon med Moss kommune, idrett: <p>Når det gjelder kommunikasjon ønsker vi følgende: Henvendelser/behov som krever handling/avklaring kan meldes til Anders eller meg, fra deg (leder) og gjerne på e-post Henvendelser på telefon gjøres mellom 07:00-15:00 på hverdager Ved behov/tjenester av mindre art skal vakttelefonen benyttes etter kl. 15:00 og i helger, Anders er ikke tilgjengelig da (må planlegges litt i forkant så vaktmester rekke å komme seg til Melløs)</p>		

Neste styremøte 21. august kl. 19.30

Moss, 06.06.23
Anne-Britt Tollefsen